
 

 

ACTA DE SESSIÓ DEL PLE ORDINARI DE 9 DE GENER DE 2020 DE 

L’AJUNTAMENT DE SANT MARTÍ DE CENTELLES 

 

 

 

Identificació de la sessió: 

 

 

Sessió núm.:           1/2020 

Dia:                           9 de gener de 2020 

Caràcter:           ordinari 

Lloc:            Sala d’actes 

Hora:            19 h 

 

 

Hi assisteixen: 

 

Sra. Núria Roca i Carrasco, alcaldessa  

Sr.   Josep Llobera i Llimargas, regidor, primer tinent d’alcalde 

Sr.   Jaume Roca i Carrasco, regidor,  segon tinent d’alcalde  

Sr.   Luis Francisco Espada Roman, regidor, tercer tinent d’alcalde 

Sra. Magdala Jaumandreu Solani, regidora 

Sr.   Lluís Sallés Farràs, regidor 

Sr.   Xavier Serrat i Sellabona, regidor 

Sra. M. Rosa Jimenez Camacho, regidora 

Sr.   Josep M. Codina Morell, regidor 

 

Sra. M. Cristina Aliguer i Miró, secretària de la Corporació 

 

Excusen assistència: 

 

 

ORDRE DEL DIA  

 

1.- Aprovació acta anterior(12/2019) 

2.- Aprovació conveni programa treball i formació 2019 

3.- Decrets de l’alcaldia i actes de la Junta de Govern. 

4.- Mocions 

5.- Precs i preguntes 
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1.- Aprovació acta anterior:  es aprovada per unanimitat. 

 

 

2.- Aprovació conveni programa Treball i Formació 2019 

Vist el text del conveni model de col·laboració a signar amb el Consell Comarcal d’Osona 

i l’Ajuntament, on s’estableixen les condicions de la col·laboració entre ambdues parts 

per a la implementació del Programa Treball i Formació 2019.  

Vistes la Resolució YSF/2232/2019, d’1 d’agost, per la qual s’obre la convocatòria per a 

l’any 2019 en relació a les actuacions del Programa Treball i Formació, i l’Ordre 

TEF/156/2018, de 20 de setembre, modificada per l’ordre TSF/115/2019, de 7 de juny, 

per la qual s’aproven les bases reguladores per a la concessió de subvencions per la 

realització del Programa Treball i Formació.   

Atès que poden ser beneficiaries dels ajuts establerts en aquesta normativa les 

administracions locals de Catalunya. 

Atès que la base 5.1 de l’esmentada Ordre estableix que les activitats a realitzar per les 

persones destinatàries han de ser competència de l’ajuntament, no poden substituir llocs 

de treball estructurals, per tant  han de ser activitats addicionals a l’activitat habitual del 

personal de l’administració de l’ajuntament i han d’estar directament relacionades amb 

l’interès general i social  al qual serveix l’entitat beneficiaria.  

Atès que l’Ajuntament de Sant Martí de Centelles ha presentat al CCO, una memòria de 

projecte per tal de participar al Programa Treball i Formació 2019,  

El Ple per unanimitat  ACORDÀ: 

Primer.-  Aprovar el conveni model de col·laboració a signar amb el Consell Comarcal 

d’Osona, on s’estableixen les condicions de col·laboració entre ambdues  parts per a la 

implementació del Programa Treball i Formació 2019, d’acord amb el text obrant a 

l’expedient.  

Segon.- Facultar a l’alcaldessa de l’Ajuntament o al membre en qui delegui, per a 

l’execució dels presents acords, inclosa la signatura del conveni de col·laboració.  

Tercer.- Notificar el present acord al Consell Comarcal d’Osona pel seu coneixement i 

efectes i donar-ne compte als Serveis econòmics de l’Ajuntament.  

 

3.- Decrets de l’alcaldia i actes de la Junta de Govern. 

 

L’alcaldessa, Sra. Núria Roca, en compliment de l’establert a l’article 42 del Reglament 

d’Organització i funcionament de règim jurídic de les entitats locals aprovat pel Reial  

decret 2568/1986, de 28 de novembre, dona compte de les resolucions núm. 213/2019 

a 246/2019. 

El Sr. Serrat, en relació al decret  d’adjudicació de les obres del parc de la Font  pregunta  

perquè es canvia la font existent . L’alcaldessa li comenta perquè no funciona. 
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En relació a les actes de les Juntes de Govern d’octubre i novembre passats, el Sr. 

Serrat comenta, veient la relació de factures aprovades,  que considera exagerat  el que 

es paga a la Mancomunitat la Plana. L’alcaldessa, Sra. Roca  li contesta que  pot mirar 

les factures de la Mancomunitat on els conceptes estan desglossats i veurà que son 

molts els serveis que presta la Mancomunitat. (serveis socials, funeraris, 

escombraries.....) 

 

En quant a l’acta de la Junta del mes de novembre, el Sr. Serrat, comenta, en relació a 

la subvenció sol·licitada a l’ACA, si val la pena canviar la canonada que va des de la  

mina de la font de la Baga fins al dipòsit de l’Oller, tenint en compte que aquesta aigua  

va carregada  de nitrats. 

L’alcaldessa li contesta que ja es veurà que es fa, quan es tingui l’import de la subvenció  

i l’aportació que caldria fer l’Ajuntament. 

 

El Sr. Serrat pregunta per  una factura de Colomer-Rifa sobre  la piscina de Can Miqueló. 

LA Sra. Roca li contesta que fa temps que es treballa sobre aquest tema  i que es una 

factura de quan ho portava Colomer-Rifa.  Actualment   el nou enginyer  ho esta 

estudiant per veure que cal  adjuntar per  completar l’expedient. 

 

El Ple es dona per assabentat. 

 

4.- Mocions: 

MOCIÓ DE REBUIG A LA RESOLUCIÓ DE LA JUNTA ELECTORAL CENTRAL 
RESPECTE EL M.H. PRESIDENT DE LA GENERALITAT QUIM TORRA I 
L’EURODIPUTAT ORIOL JUNQUERAS 
 
 
El passat divendres dia 3 de gener de 2020, en un acord, la Junta Electoral Central 
pretén executar la inhabilitació del M.H. President de la Generalitat Quim Torra, malgrat 
no haver-hi sentència ferma, i deixar sense efecte la seva credencial de diputat electe 
del Parlament de Catalunya.  
 
Aquesta decisió d’un òrgan administratiu, no judicial, és clarament contrària al que 
determina tant l’Estatut de Catalunya com el Reglament del Parlament de Catalunya 
respecte els motius de cessament del President del nostre país. 
 
En la mateixa sessió, la Junta Electoral Central també va acordar que l’eurodiputat Oriol 
Junqueras no pot tenir aquesta condició, malgrat la sentència del Tribunal de Justícia 
de la Unió Europea que va dictaminar en data 19 de desembre de 2019 que hauria 
d’haver pogut recollir l’acta d’eurodiputat i que tenia immunitat per aquesta raó.  
 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 6

H
6F

X3
E9

D
N

N
72

XP
SQ

L4
43

D
LG

Y 
| V

er
ifi

ca
ci

ó:
 h

ttp
s:

//s
an

tm
ar

tid
ec

en
te

lle
s.

ea
dm

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 3
 d

e 
5 



 

Aquestes dues resolucions d’un òrgan administratiu depenent de l’Estat Espanyol 
s’afegeixen a la llarga llista d’electes i institucions del nostre país que pateixen 
persecució per part d’instàncies administratives i judicials de l’Estat espanyol pel sol fet 
de defensar el dret d’autodeterminació de Catalunya. 
 
Els Ajuntaments catalans i els seus electes també patim aquesta persecució i hem estat 
al costat de les nostres institucions en la denúncia de la persecució judicial i per trobar 
una solució política al procés. 
 
És per això, que el Ple per unanimitat, ACORDÀ: 
 
PRIMER.- Rebutjar la resolució de la Junta Electoral Central per la qual s’intenta 
executar la inhabilitació del M.H. President de la Generalitat Quim Torra i s’ordena la 
retirada de la seva credencial de diputat. L’esmentada resolució vulnera tant l’Estatut 
d’Autonomia de Catalunya com el Reglament del Parlament de Catalunya. 
 
 
SEGON.- Rebutjar la resolució de la mateixa Junta Electoral Central en què nega la 
condició d’eurodiputat a Oriol Junqueras, malgrat la recent sentència del TJUE en què 
es dictamina que hauria d’haver recollit l’acta d’eurodiputat i, per tant, tindria immunitat 
parlamentària. A més, en data 5 de gener, el Parlament Europeu ha reconegut com a 
eurodiputats al propi Oriol Junqueras, Carles Puigdemont i Toni Comín. 
 
 
TERCER.- Donar suport a les propostes de resolució aprovades pel Parlament de 
Catalunya el proppassat dia 4 de gener, així com les actuacions que des del Govern de 
la Generalitat i des del Parlament de Catalunya es prenguin per defensar tant els drets 
del President com dels eurodiputats que són a la presó o a l’exili. 
 
QUART.- Instar l’Estat espanyol a trobar una solució política al procés que viu el nostre 
país. S’ha de posar fi a la repressió, la judicialització i la persecució d’electes, 
representants de la societat civil i institucions que, a més de no aportar solucions, 
allunyen l’acord polític. 
 
CINQUÈ.- Reclamar la posada en llibertat dels presos i preses polítics, el lliure retorn 
dels exiliats i exiliades i la plena garantia en l’exercici i defensa dels drets civils i polítics 
dels ciutadans i ciutadanes de Catalunya. 
 
SISÈ.- Mantenir el compromís com a electes locals a seguir defensant el dret a 
l’autodeterminació de Catalunya, el dret a què siguem els catalans els qui decidim el 
nostre futur per mitjans polítics pacífics i democràtics. 
 
SETÈ.- Comunicar els presents acords a la Presidència del Parlament de Catalunya, a 
la Presidència de la Generalitat de Catalunya, a la Presidència del Congrés dels 
Diputats, a la Presidència del Govern de l’Estat, a la Presidència del Parlament Europeu, 
als municipis agermanats i a les entitats municipalistes de Catalunya. I donar a conèixer 
el contingut d’aquesta moció a la ciutadania del nostre municipi per aquells mitjans que 
es creguin oportuns. 
 

5.- Precs i preguntes: 

 

a) La Sra. Jiménez pregunta quan s’inaugurarà el parc de la Font. La Sra. Roca li 

contesta que segurament a finals de gener o a principis de febrer. S’està pendent 
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de la finalització de les obres. Es farà la inauguració amb l’assistència dels nens 

de l’escola. 

 

b) El Sr. Serrat  comenta que te preguntes que li han formulat  veïns de les Comes. 

La primera es quines noticies hi ha sobre la depuradora. 

L’alcaldessa li contesta que  el projecte tècnic  per a la construcció  el redactarà  

properament l’ ACA  al seu càrrec. Per parlar d’aquest tema està prevista  a no 

tardar una reunió amb el gerent del Consorci Besos-Tordera. 

La segona pregunta del Sr. Serrat  en nom dels veïns es que es pot fer per 

millorar l’entrada de vehicles a Les Comes. L’alcaldessa li contesta que la 

carretera 1413 es competència de la Diputació de Barcelona. 

Finalment  el Sr. Serrat diu que  els veïns de Les Comes es queixen que la gent 

corre molt amb el cotxe. L’alcaldessa li contesta que s’estudiarà que es pot fer i 

si cal es posaran bandes als carrers més afectats.  

 

c) El Sr. Serrat pregunta  que s’ha de fer amb les escombraries quan es fa ús del 

local Comic’s. La Sra. Roca  diu que ja ho esbrinarà. 

 

d) El Sr. Serrat  manifesta que  a l’Ajuntament hi hauria d’haver un acta notarial que 

diu que l’asfaltat del C. Nord havia d’anar a compte del promotor(Aiguafreda 

Congost). 

 

e) El Sr. Serrat pregunta per l’arquitecte que contractarà l’Ajuntament. L’alcaldessa 

li contesta que la idea es que faci un diagnòstic de la UA5 i buscar una solució 

per desencallar la seva finalització. 

 

f) El Sr. Serrat pregunta, en relació als vigilants municipals, si hi haurà vigilant de 

nit. L’alcaldessa li contesta  que no hi haurà vigilant de nit. El vigilant que hi ha a 

les tardes farà l’horari de 19 a 22,30 h els dies laborables i també hi haurà servei 

els caps de setmana. 

 

g) La Sra. Jiménez  pregunta si es pot fer alguna cosa amb les cases ocupades. 

La Sra. Roca li contesta que, conscient d’aquesta realitat, va tenir una reunió 

amb els mossos d’esquadra que li van dir que des de l’Ajuntament  l’únic  que es 

pot fer és requerir als propietaris perquè facin denúncia perquè ells puguin 

actuar. Es va fer el requeriment als propietaris i de nou nomes van fer denúncia, 

dos. La idea és que des de l’Ajuntament es faci aquest requeriment  

periòdicament. 

 

I no havent mes assumptes que tractar l’alcaldessa aixeca la sessió a les 20,10h. En 

dono fe. 
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